

Date: 23 April 2024
Ref: CB/QSE/CA/MTA/258/zf-24

التاريخ: 23 إبريل 2024
الإشارة: CB/QSE/CA/MTA/258/zf-24

Mr. Nasser Abdullah Abdulghani
Director of Market Operation & Supervision
Qatar Stock Exchange
Doha, Qatar

السيد/ ناصر عبدالله عبدالغني المحترم
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة
بورصة قطر
الدوحة، قطر

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Financial Statement for Q1 of 2024

الموضوع: البيانات المالية للربع الأول من عام 2024

We enclose herewith Commercial Bank's financial statements for the first quarter of 2024, reviewed by our external auditors. We also enclose the disclosure form and the press release.

نرفق لسيادتكم البيانات المالية للبنك التجاري مراجعة من مراقب الحسابات الخارجي للبنك، عن نشاط البنك التجاري ونتائج أعماله خلال الربع الأول من عام 2024. كما نرفق لحضرتكم نموذج الإفصاح والبيان الصحفي.

We will publish these results in the local newspapers on 24 April 2024.

وسوف نقوم بنشر هذه النتائج في الصحف المحلية بتاريخ 24 إبريل 2024.

We kindly request that you publish the attached press release on your website.

ونرجو من حضرتكم نشر البيان الصحفي المرفق على موقعكم.

Thank you.

لكم منا جزيل الشكر.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Leonie Lethbridge
EGM - Chief Operating Officer

Attachments:

- Audited Q1 Financial Statements
- Disclosure Form
- Press Release

المرفقات:

- البيانات المالية المدققة للربع الأول
- نموذج الإفصاح
- البيان الصحفي

The Commercial Bank (P.S.Q.C.) Announces

Net Profit of QAR 801.6 Million for the quarter ended 31 March 2024

23 April 2024, Doha, Qatar: The Commercial Bank (P.S.Q.C.) ("the Bank"), its subsidiaries and associates ("Group") announced today its financial results for the quarter ended 31 March 2024. The Group reported a net profit of QAR 801.6 million representing a 6.7% increase as compared to last year's reported net profit of QAR 751.3 million for Q1 2023, which was restated to QAR 577.3 million for the same period in 2023.

We have restated the Q1 2023 numbers due to the restatement of the year-end 2023 financial statements for the underlying derivative on the share option performance scheme. Accordingly, the current Q1 2024 figures provided are compared with the previous year restated numbers.

البنك التجاري (ش.م.ع.ق) يعلن

عن صافي أرباح بقيمة 801.6 مليون ريال قطري للربع المنتهي في 31 مارس 2024

23 أبريل 2024، الدوحة، قطر: أعلن البنك التجاري (ش.م.ع.ق) ("البنك") وشركاته التابعة والزميلة ("المجموعة") اليوم عن نتائجه المالية للربع المنتهي في 31 مارس 2024. وأعلنت المجموعة عن صافي أرباح بقيمة 801.6 مليون ريال قطري ممثلاً زيادة بنسبة 6.7% مقارنةً بصافي أرباح بقيمة 751.3 مليون ريال قطري في الربع الأول من العام 2023 الواردة في التقارير والتي تم تعديلها لتصبح 577.3 مليون ريال قطري للفترة نفسها من العام 2023.

لقد قمنا بتعديل أرقام البيانات المالية للربع الأول من 2023 بسبب تعديل البيانات المالية لنهاية السنة المالية 2023 بالنسبة إلى المشتقات الأساسية المتعلقة بنظام خيار شراء الأسهم بحسب الأداء. وبناءً عليه، تتم مقارنة الأرقام الحالية المقدّمة عن الربع الأول من 2024 مع الأرقام المعدلة للسنة المالية السابقة.